



KG-22L型 全自动试管开盖机

Automatic Tube Deccapper

产品优点 Advantages

① 安全 Safety

★ 本设备采用闭仓式开盖，空气循环由设备前顶部进入，向下循环至后部，经高效过滤器过滤后排出。过滤效率达99.98%；
 This operation is in the closed space to open caps. The air path from top in, go down to the bottom and pass the back space go up through the filter air out, and filter efficiency is up to 99.98%.

★ 每个标本在相对独立空间进行开盖作业，避免样本间交叉污染；
 Each sample has relatively independent space to open tube caps, to avoid cross-contamination between samples.

★ 试管架具有防滑脱功能，避免试管架翻倒造成试管跌落；
 The test tube rack with non-slip off function to avoid test tube support reversing creates the test tube fall.

② 高效 Efficient

★ 一次操作<50秒，2600–3000T/小时；
 One operation less than 50s, 2600–3000T / 60 minutes.

③ 灵活 Flexible

★ 一次操作，最多可同时开启40孔管盖；
 Once-through operation can open 40 rack tube caps at the same time.

★ 同管径，不同高度试管在同一试管架上操作，无需分类上架作业；
 With the same diameter, different heights tube in a test tube rack operation, no classification was added to our operations.

④ 简单 Simple

★ 一键式操作，只需将试管架放在开盖机托盘上，按下“启动”键，50秒完成整个开盖过程；
 A key type operation, just put test tube rack on test-tube frame tray, press the "start" button, 50s to complete the whole process of the caps.



专用试管架



技术参数 Technical specifications

重量 Weight	38kg
电源 Power source	AC220V/50Hz
额定功率 Rated capacity	≤260W
开盖速度 Speed	40T/架<50秒, 2600–3000T/小时
专用试管架 Special test-tube rack	40孔/架 (¢13)、40孔/架 (¢16)
设备外形尺寸 Equipment Dimensions	350×365×680mm
试管架尺寸 Tube rack	270×100×50mm
适用范围 Scope	管径¢13、¢16, 管长75–100mm直拔帽真空采血管 diameter¢13、¢16,tube length 75–100mm Direct-mouth tube

经销商：